
About Grover
Grover is the global leader in technology rentals, enabling people and empowering businesses
to subscribe to tech products monthly instead of buying them. Founded in 2015 by Michael
Cassau, Grover’s mission is to make exceptional technology more accessible, because
technology is a basic human right. With Grover and Grover Business, subscribers and
companies get access to a wide range of over 8,000 tech products, including smartphones,
laptops, virtual reality (VR) gear, wearables, and smart home appliances on a flexible, monthly
rental basis. Once a product rental period has ended, Grover’s service allows its users to return
the product free of charge. They can also decide to extend the product rental length or
exchange the product for something else. Grover Business even takes care of the tech
procurement and management process so that companies can stay focused on growth. Rentals
are available in the U.S., Germany, Austria, the Netherlands and Spain at GROVER.COM, as
well as in Germany through Grover’s online and offline partner network, including Europe’s
leading electronics retail group, MediaMarktSaturn. Grover is a pioneer in the circular economy:
Its business model of renting out and refurbishing tech products contributes to devices being
used more frequently and for a longer period. This increases the potential to avoid e-waste. To
date, Grover has circulated over 1.2 million devices, employs over 400 people, and stands as
one of the fastest-growing scale-ups in Europe. www.grover.com

Über Grover
Grover ist Marktführer im Miet-Commerce für Unterhaltungselektronik und bietet seinen Nutzern
und Unternehmen Zugang zu neuesten Tech-Produkten in einem flexiblen, monatlichen
Abonnement-Modell.
2015 von Michael Cassau gegründet, hat es sich Grover zum Ziel gesetzt, innovative neue
Wege zu finden, um Menschen einfacheren Zugang zu herausragenden Tech-Produkten zu
ermöglichen. Denn bei Grover wird der Zugang zu Technologie als ein grundlegendes
Menschenrecht betrachtet. Sowohl Privatkund:innen als auch Unternehmen können aus mehr
als 8.000 Tech-Produkten wählen – von Smartphone und Laptop bis hin zu Gaming-, VR- und
Smart Home-Gadgets. Der Service von Grover ermöglicht es seinen Nutzer:innen, nach Ablauf
der Mietdauer Produkte je nach ihren individuellen Bedürfnissen weiter zu mieten, zu wechseln
oder zurückzugeben. Grover vermietet Produkte in Deutschland, Österreich, Niederlanden,
Spanien und den USA über die eigene Plattform (GROVER.COM) sowie – in Deutschland –
über sein breites Online- und Offline-Partnernetzwerk, zu dem Europas führende
Elektronik-Einzelhandelsgruppe MediaMarktSaturn gehört. Grover nimmt eine Vorreiterrolle in
der Kreislaufwirtschaft ein: Die Vermietung und Wiederaufbereitung von Unterhaltungselektronik
trägt dazu bei, dass die Geräte länger und häufiger genutzt werden. Das wiederum erhöht das
Potenzial, Elektroschrott zu vermeiden. Grover hat insgesamt über 1,2 Millionen Geräte
zirkuliert, beschäftigt über 400 Mitarbeitende und zählt zu den wachstumsstärksten Scale-ups in
Europa. www.grover.com
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